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Referat fra generalforsamling  

i 
Gug Boldklubs Venner 

mandag den 17. marts 2025 
 

Deltagere: 12 

 

Formanden, Jørn Axelsen (JA), bød indledningsvis velkommen til de fremmødte. 

 

1. Valg af dirigent 

 

JA foreslog herefter, at Johs. Knudsen (JK) blev valgt som dirigent – og dette skete 

enstemmigt. 

JK konstaterede straks, at generalforsamlingen var lovligt indvarslet med opslag i klubhuset 

samt på Gug Boldklubs hjemmeside lørdag den 22. februar 2025, dvs. inden for tidsfristen på 

de nødvendige 14 dage forud for selve afholdelsen i dag. 

Generalforsamlingen kunne derfor anses for både at være lovligt indvarslet og at være 

beslutningsdygtig. 

 

Formandens beretning 

 

JA redegjorde herefter kort for det foregående års forløb og fremhævede bl.a., 

• At veteranaftenen var forløbet godt – med ca. 90 deltagere, der fik skipperlabskovs fra 

Slagteren Gistrup. De fremmødte blev endvidere underholdt af makkerparret fra TV2 

Nords ”Tredje halvleg”, Mogens ”Kom forbi” Jørgensen og vores egen Simon Brix 

Frederiksen. 

• At der på sidste års generalforsamling kom to nye i bestyrelsen – Ann Kathrine og Niels 

Brisson. 

• At Vennernes Dag blev gennemført i august med de sædvanlige aktiviteter, gratis 

morgenkaffe, gratis sildebord, hoppeborg og tombola. 

Den planlagte fest om aftenen blev dog aflyst – på grund af for få tilmeldte. 

Vennernes Dag bliver nu fremover en del af en større byfest, som p.t. er ved at blive 

planlagt i Gug Boldklubs regi. Information herom vil fremkomme senere. 

• At salg af julekalendere igen havde været en succes – med et salg tilsvarende i 2023. 

Der blev dog ikke udsolgt, idet vi havde bestilt trykning af 2.400 eksemplarer.  

JA rettede en stor tak til Gug Boldklubs afdelinger for U8 og U9 Piger og Drenge, som 

havde gennemført salget.   

• At salg af juletræer fra klubhuset i tre weekender op til jul var gået særdeles godt. Der 

blev solgt knap 250 træer, dvs. det bedste salg indtil videre. 

Under salget blev der serveret æbleskiver og gløgg samt saftevand til børnene. 

Nogle fodboldpiger samt forældre varetog opgaver med betaling samt servering, så 

dette medvirkede til, at salget forløb godt og hurtigt. Også STOR TAK til fodboldpigerne 

samt deres forældre for denne indsats.  

• At vi som sædvanlig har givet mange penge til Gug Boldklub - fordelt på moderklubben 

og afdelingerne til ture og arrangementer samt gavekort til jubilarer m.fl.        

 

Afslutningsvis takkede JA for et godt samarbejde med Gug Boldklub, sponsorer samt for det 

gode samarbejde med alle i Vennernes bestyrelse. 

 

Efter fremlæggelsen supplerede Niels Brisson kort med, at Gug Boldklubs Venner ikke vil blive 

økonomisk ansvarlig for sommerens byfest, samt at Vennerne i øvrigt – ved tildeling af tilskud 

til ture mv. - har sikret sig hjælp fra forældrekredse ved kommende aktiviteter, f.eks. salg af 

juletræer.  
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Jens Louis Bank gav herefter udtryk for, at det var skuffende, at samarbejdet med Gug 

Boldklub for at gennemføre fællesspisning under Vennernes Dag ikke havde været 

tilfredsstillende. Efter en kort drøftelse af årsagerne hertil blev det konkluderet, at der nu 

fremover satses på at holde en stor byfest i Gug Boldklubs regi – med deltagelse af andre 

foreninger i området. Vennerne vil herunder medvirke til nogle af de traditionelle aktiviteter, 

tombola mv.  

     

Beretningen blev herefter vedtaget med akklamation. 

 

3. Forelæggelse af regnskab 

 

Maria V. Knøss (MVK) fremlagde herefter det reviderede regnskab for kalenderåret 2024, der 

på forhånd var godkendt af foreningens revisorer, og som omdeltes til de fremmødte.  

MVK gennemgik i detaljer kontooversigtens indtægter og udgifter, der bl.a. viser et 

nogenlunde konstant medlemstal på 90-95 medlemmer samt stigende udgifter til gebyrer mv.  

Regnskabet viser dog et flot overskud på 57.587 kr. – med en balance på 427.953 kr.  

 

JK konstaterede herefter, at regnskabet kunne godkendes – i øvrigt også med akklamation. 

 

4.  Indkomne forslag 

 

Der var i år ikke indkommet forslag til ændring af vedtægterne mv.   

  

5. Fastsættelse af kontingent 

 

Det årlige kontingent er p.t. på 150 kr. - og dette fastholdtes uforandret.  

 

6. Valg 

 

a) Kasserer   

 

MVK var på valg og var indstillet på genvalg, hvilket skete enstemmigt med akklamation. 

 

b) Bestyrelsesmedlemmer 

 

Herunder var Willy Petersen (WP) på valg, og han havde på forhånd tilkendegivet, at han ikke 

ønskede at fortsætte.  

Eftersom JK kunne konstatere, at der ikke blandt de tilstedeværende var kandidater til en 

bestyrelsespost, fremhævede han, at den nuværende bestyrelse nu må fortsætte med et 

medlem mindre. 

 

c) Suppleanter 

 

Herunder blev Allan Hübertz (AH) genvalgt.  

 

d) 2 revisorer/bilagskontrollanter 

 

JK og Jess Pedersen (JP) genvalgtes til disse poster.  

 

e) 1 revisorsuppleant/bilagskontrollant 

 

Jens Louis Bank (JLB) blev genvalgt til denne post.  
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7.  Eventuelt 

 

Indkaldelse til generalforsamlinger 

 

JK udtrykte herunder bekymring for, at det beskedne fremmøde til generalforsamlingerne 

udgør en risiko for foreningens opløsning på længere sigt og efterlyste derfor initiativ til 

indkaldelse til disse på en ændret måde, f.eks. ved at udsende indbydelser direkte til alle 

medlemmer – frem for den nuværende annoncering, jf. vedtægterne. 

Efter en kort drøftelse herom, bl.a. med overvejelser vedrørende ændringer i vedtægterne for 

at sikre bedre fremmøde, konstateredes det, at bestyrelsen drøfter forslag i det kommende 

arbejde – med henblik på en eventuel fremsættelse af forslag til ændring i vedtægterne.  

 

Den nordjyske fodboldkultur 

 

Nikolas Nørby (NBØ), som er medlem af Gug Boldklubs bestyrelse, benyttede lejligheden til  

at takke Vennerne for at være en vigtig del af den sammenhængningskraft der er funderet i 

klubarbejdet – lige fra de helt ganske små fodboldspillere til den ældre generation med 

Vennerne som kulturbærere.  

 

Gug Byfest 

 

NBØ orienterede endvidere kort om det igangværende arbejde med sommerens store byfest, 

hvortil der er fundet en sponsor for de kommende fem år.  

Gug Boldklub står for arrangementet, som har et budget på 60.000 kr., og det forventes, at 

overskuddet derfra deles med Vennerne.        

 

==== 

 

JK oplyste herefter, at generalforsamlingen nu var gennemført og takkede deltagerne for god 

ro og orden – og konstaterede derfor, at denne kunne hæves. 

 

Afslutningsvis takkede JA dirigenten for god ledelse af generalforsamlingen - og de fremmødte 

for deltagelsen – og inviterede alle til bords for at spise Skipperlabskovs mv.  


